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BRESTOV OBZORHIK 

Kaj nam -prioasa novi carinski odlok :ZIS-? 
V letosnji stevilki Zveznega 

uradnega lista je objavljen odlok 
o spremenjen em rezimu uvoza za 
posamezne materiale. in doloceno 
opremo. Za nas je predvsern za
nimiva sprememba v rezimu uvo
za zag za les ter nozev in listov 
za zage. Iz dosedanJega r ezima 
LB (prost uvoz) so bili omenjeni 
artikli preneseni v rezim LBO -
pogojno prost uvoz. To pomeni, 
da moramo imeti sedaj za uvoz 
omenjenih artiklov pogoj - dovo
ljenje Zvezne gospodarske zbor
nice. Temu pa je zopet osnova 
dovoljenje oziroma izjava doma
cega proizvajalca. Prakticno to 
pomeni, da mora jugoslovanski 
proizvajalec - v nasem primeru 
KORDUN Karlovac - dati so
glasje za uvoz. Momosti, da bi do
bili njihovo soglasje za vse kroz
ne zage in polnojarmeniske liste 
za zage, ki smo jih doslej uva
zali, sp zelo majhni. Posebno se 
zato, ker nam Kordun stalno nudi 

prav artikle, katerih uvoz je se
daj omejen. Glede na omenjeno 
situacijo morajo PE, predvseiri. 
TP Cerknica in TP Martinjak 
(krozne zage), TLI Stari trg ter 
Barzenska zaga (polnojarmeni!!ka 
zaga), racunati na preusmeritev 
in. uporabo domacih . 
Tam, kjer pa domaca rezila ne 
ustrezajo, morajo to strokovno 
utemeljiti. V tern primeru za 
voljenje ne bo tezav,. ker bo uvoz 
normalen. Pri strojih je nastala 
sprememba za uvoz brusilnih stro
jev. Vendar je tu situacija bolj
sa. Strojev, ki jih uvazamo, do
m aca industrija ne Tu
di nas program za sedaj ne do
loca uvoza le-teh. Da si bomo za
gotovili nemoteno oskrbo z rezi
li, tece akcija prek Poslovnega 
zdruzenja lesne industrije. Rezul
tati, ki morajo biti za nas vseka 
kor pozitivni, bodo znani ze v naj
krajsem casu. 

A. Markovcic 

Prodaja s.tolov 
SARDAN narasea 

2e vrsto let opazamo, da pro
daja stolov Sardan mocno nara
sca, zlasti se od leta 1964 dalje. 
Najbolj je narasla v letu 1965, kar 
nam najbolj nazor no prikazuje in
deks prodaje za razdobje od 1964. 
do 1967. leta. 

tizacije in niZjih osebnih dohod
kov, pa tudi zaradi nacrtnega zni
zevanja cene, da bi se lahko uve
lJavili na trziscu. Kljub temu, da 
je Sardan· znan na trgu kot zelo 
preprost in prakticen stol, sm o !a
ni izg4bili del narocil. V konku-

odvisen prihod!}ji obseg prodaje. 
Za letos ·smo podpisali .pogodbe 

za· vee · kot 170.000 stolov Sardan. 
Poleg tega kupujejo stole tudi tr
govine, s katerimi nimamo skle
njene nobene pogodbe: ·Moinosti 
so, da bo letos prodaja precej vec
ja· kot lani.· Konec julija so v TP 
Martinjak sklenili, da bo tovarna 

· izdelala do konca leta se a3.0QO 
stolov, ki jib b odo prodali do kOii
ca .leta. K temu lahko pristejemo 
se vecji cl,el zaloge; . priblizno 
10.000 stolov. V -prvih sedmih me-. . . 

secih smo prodali 71.829 stolov. 
Racunamo, da bo 1etosnja prodaja 
dosegla prodajo ·stolov Sardan v 
letu 1966 in jo verjetno se neko
liko presegla. Prodaja pohistva je 
precej odvisna od· sezone. V zad
nji tretjini leta je bila prodaja 
vedho n ajvecja . Tudi letos racu
namo, da se bo prodaja povecala 
tako kot v prejsnjih letih. 

Tudi reklama na televiziji bo 
nedvotnno mnogo prispevala k 
vecjemu povprasevanju in vecji 
prodaji. T. 2ele 

Socialna ·struktura 
. . .Jtlni.fa letos .so sluzbe v TP Cerknica in Martinjak popi'sale social

De sestave zaposlenih. Ker so dobljeni podatki zani'rniv prikaz so.:.. 
cialne sestave in moci zaposlenih, born· nanizal ·nekaj osnovnih ka-
zalcev. · · · 

. Popis · je obsegal naslednja poglavja: ime in pri'imek delavca, sta
rost, . bivaliSce, lastniStvo .zemlje, zemljiSca v skupnem gospodinjstvu 
in stevilo clanov v skupnem gospodinjstvu (zaposleni, delajo doma, 

nepreskrbljeni), 
v obeh. poslovnih enotah nismo dobili podatkov 0 vseh zaposlenih, 

ker jih je bilo nekaj od.Sotnih. 
Oglejmo si podatke o posesti zemlje: 
V TP Cerknica je popis zajel 700 delavcev, od tega jib iina 244 

zemljo. Do 5 ha zemljiSca ima 120 delavcev; od 6 do 10 ha 48 delavcev; 
od 11 do 15 ha 21 delavcev; od 16 do 20 ha 19 delavcev; od 21 do 29 ha 
7 delavcev; nad 30 ha 8 delavcev. Delavec - kmet z najvecjo posestjo 
ilna 55 ha zemljisc v skupnem gospodinjstvu, ki steje 4 Clane, od te1i 
je 1 zaposlen. · · ·. . · 

Podoben socialni sestav je · v TP Martinjak. Od 377 delavcev,· 
kolikOJ;' jib je zajel popis, ima zemljo kar 160 clanov tega kolektiva. 
D.o. 51ia zemlje ilna 76 delavcev; od 6 do 10 ha 27 delavcev; od 11 do 
15'ha 28 ·delavcev; od 16 do 20 ha 25 delavcev; nad 21 ha pa 4 delavci. 
Delavec - kmet z najvecjo posestjo ima 30 ha zemljiSc v skupnem go
spodinjstvu, ki steje 11 clanov ,od teh so trije zaposleni v Brestu. 

·Prihodnjic: IScemo najstevilnejse skupno gospodinjstvo v Brestu... 

v. Harmel 

3 

skih spahov je treba posvetiti 
vecjo pozornost, ceprav 

· ·na racun· manjse ·kapacitete, 
- lepilni trak mora imeti izredno 

veliko lepljivost in trdnost. 
Poleg priprave ·in sestave fur

nirja ima vazno vlogo za dosego 
kvalitetnega lepljenja . po novem 
postopku tudi .odprti cas stiska
nja. To pa · zato, ker se lepilni 
trak · pri daljsem odprtern casu 
omocr in zato ·pri ·funiranju . ne 
dosezemo kvalitetnih spojev. 

Iz vsega tega lahko sklepamo, 
da vpliva na kvaliteto dela,. poleg 
organizacije in prizadevanja . za,. 
poslenih, tudi kvaliteta. dela stro
jev; cesar pa s sedanjim strojnim 
-parkom ni mogoce :vedno doseci: 

Bizaj ·· 

Viliear pred· 
rem on tom • 
Kaj zdaj? 

Dobri dve leti sta minili, odkar 
se je na Brestu pojavil prvi viii
car. Marsikdo se bo spomnil, ka
ko je oblozen z Jekleno plosco, ki 
so jo pridne roke odkopale iz ne
kdanje vojaske utrdbe, telovadil 
okrog tovarne. Clovek se·· je ob 
pogledu na to nehote nasmehnil. 
Kako ne, saj je bil vilicar nabav.-

, ljen za prevazanje in prenasanje 
drugacnih bremen. · 

Po dveh Ietih je vilicar 
gresljiyo sredstvo, prav tako · ko.t 
vsaka druga naprava, ki je vklju
cena v t ehnoloski postopek. Vse to, 
kar vilicar danes opr_llvlja, pa sQ 
se vedno le skromni zacetki. Pri 

BlEst N , "-

•• 

· nas je . se vedno v:eliko del, ki bi 
jib Iabko opravilo· sodobno 
vozno sredstvo, pa. jih opravljamo 

· rocno. Da je tako, sta po mojem 
mnenju dva vzroka: 

1. delovna:· si'la- je' se re)ativrio 
zelo poceni, ceprav iz dneva v dan 

· postaja drazja. 
2. se vedno imamo zastarele 

poglede na prevozna · .sredstva in 
naprave ter uvajanje paletizacije. 
Paletizacija· je v svetu. ze .zdavnaj 
spodrinila roeno prena§anje in 
prevaianje blaga. V ZDA imajo 
na primer tezki zadaj 
napravo; na katero zapelje villcar 
s tov'Qrom vred. S to napravo 
skupaj dvignejo na kamion in vi
li(lar tovor polozi na ustrezno me .. 

Na triiaskem sejmu je Brest prvic nastopil skupaj z Novolesom in 
Stolom pod skupnim nazivom BNS izdelki 

Leto 

indeks 

1964 
(baza) 

100 

1965 

178 

1966 1967 

214 164 

Lani je bila prodaja prvic po 
dolgih letih manjsa v primeri s 
prejsnjim letom, predvsem 
premajhne kapacitete. Konec pre
teklega leta je bilo odprtih naro
cil se za vee kot 50.000 stolov. 
Vidimo, da prodaja stolov ne bi 
upadla, ce bi jib dovolj proiz
vedli. 

Konec preteklega leta je. zacel 
pr01zvajati stole TLI Stari trg v 
kooperaciji s TP Martin jak. Ce 
pogledamo letosnjo prodano koli
cino v razdobju januar- julij, to 
je za prvih sedem mesecev, vidi
mo, da prodaja narasca. v tern 
obdobju je bilo lani prodanih 
65.919 stolov, letos pa 71.829, kar 
je za 9,1 0/o vee. Proda ja tapeci
ranih stolov se je povecala za 9,4 
odstotka, netapeciranih p a za 8,3 
odstotka. Prodaja ne napreduje 
tako, kot zelimo. Kljub povecanju 
za 9,1 odstotka v primerjavi z 
1967. letom je prodaja se vedno 
nizja, kot je bila v letu 1966. Te
daj smo tudi dosegli rekordno 
prodajo 155.107 stolov Sardan. 

Stol Sardan je na trziscu zelo 
cenjen in tudi precej iskan. Ker 
lani nismo izpolnili vseh obvez
nosti do kupcev, se je del l e- teh 
obrnil drugam in stole, podobne 
Sardanu, kupoval pri konkurenc
nih podjetjih. Znano je, da stole 
proizvaja veliko podjetij lesne in
dustrije; nekatera m ed njimi tudi 
posnemajo nas Sarda n. Njihove 
prodajne cene so najveckrat nii
je, predvsem zaradi manjse am or-

renci pa je tezko pridobiti nazaj 
del izgubljenih narocil oziroma 
kupcev. Delno je to ze uspelo, v 
naslednjih mesecih pa bo situaci
ja gotovo ze mnogo ugodnejsa. 
Reorganizacija prodajne sluzbe bo 
nedvomno prispevala k' narasca
nju prodaje v drugi polovici leta. 
Nujno je treba raziskati, zakaj 
trgovina kupuj e manj stolov kot 
je bilo sklenjeno v pogodbi. Cim
prej je treba poiskati ustrezne re
sitve. 

Iz kratkega pregleda o prodaji 
stolov Sardan od leta 1964 dalje 
ugotovimo, da narasca delez ta
peciranih, zmanjsuje pa se delez 
netapeciranih stolov. Po letih je 
struktura naslednj_a: 

Leto 1964 1965 1966 1967 1968 
tape-
cirani 30.7 36.1 47.1 51.9 54.5 

netape-
cirani 69.3 63.9 52.9 48.1 45.5 

Za leto 1968 smo upostevali raz
dobje prvib sedem mesecev. Ved
no bolj je opaziti zahteve po ta
peciranih stolih in sicer v taks
nih vzorcih, v kakrsnih so tape
cirane razne kuhinjske klopi in 
jedilni koti. Zahteve kupcev so 
razumljive in moramo jib cimbolj 
upostevati. z narascanjem ziv
ljenjskega standarda narasca tudi 
povprasevanje po boljsih in draz
jih izdelkih. Nenehno moramo 
iskati nove oblike in nove vzorce 
tapet, da bi bil stol Sardan ved
no »nov«, ne glede na to, da je 
po letib proizvodnja ze zelo star 
artikel. Prishihniti moramo ze
)jam ker je od tega 

noindustrijski dejavnosti je poleg mo. Pri tern smo .ugotovili, da nam 
mnogih dejavnikov izredno po- sedanji lepilni trak ne ustreza za
membna tudi sestava furnirja in radi n eustrezne debeline in koli
furniranje plosc. Ker opai:amo v cine lepila. Zato smo dali nalog 
strokovnih sluibah, pa tudi v ope- nabavni sluzbi, da n am dobavi 
r ativi nekatere pomanjkljivosti vzorce perfurniranib lepilnih tra
pri -bni§enju, bi bilo zanimivo, ce kov od vee proizvajalcev:, kar ji 
b i ustrezna strokovna sluzba je tudi povsem uspelo. Tehnoloski 
vrednostno prikazala stroske, ki sluibi se ni bilo teiko odlociti za 
so nastali v prvem polletju 1968. najboljsega. 
leta z dodatnimi proizvodnimi na- Znano je; da se lepilni trak pr:i 
logi, glede na fizicni obseg pro- furniranju 2elo vtisne v furnir in 
izvodnje. ga je .Pri ·b.rusenju tezko odstra

Ce bi izboljsali kvaliteto dela niti. Zato smo se odlocili, da bo
pri brusenju, kar nam bo z no- mo sestavljene furnirske liste pri 
vim postopkom omogoceno, sem furniranju obracali tako, da bo 
preprican, da-bodo tudi ekonom- lepilni trak na lepilni ploskvi. Ce 
ski rezultati ugodnejsi. zelimo doseci kvalitetno lepljenje, 

Da bi odpravili te pomanjklji- mora biti sestava furnirja stro
vosti, je l;lilo treba poiskati vzro- kovno izvedena. Na sestavo fur
ke, ki bistveno vplivajo na kvali- nirja pa vpliva vee dejavnikov: 
teto brusenja. Ugotovili smo, da - likanje furnirja mora biti kva-
ima poleg toleranc v: debelinah .litetno, 
ivernatih plosc vazno vlogo tudi - robovi morajo biti ostro reza-
lepilni trak, ki ga uporabljamo ni, da se cimbolj prilegajo pri 
za sestavo furnirja. Zato smo se kasnejsem spajanju, 
odlocili, da sedanji tehnoloski po- - na stroju za lepljenje furnir-

sto. . 
.Pri nas. boino morali na primer 

manipulacijo na lesa 
urediti tako, da bo vse. ·razen let 
viceuja. opravi1 vilicar. v skla.di• 
scu gotovih izdelkov prav tako1 
Koliko casa po nepotrebnem izgu
bimo na sedanji, nacin, kar ·je go
spodarsko nekoristno. 

Vilicar je torej posta.l in bo vse 
bolj postajal nepogresljivo· sred
stvo, zato je treba razmisliti o 
tern, da bi kupili se enega. v in

·p rogramu so predvi.: 
deni sicer trije, -a. -en ega od. teh 
rabimo takoj. Sedanji mora nam
rc.C nujno " gcneralno pJ>pravUQ, 
ker bi vsako odlaSa.nje stro.iu sa-
mo skodilo. T. Kebe 

Ena izmed .sedeZnijJ._ TP izdelana v danskem stilu 

·I 
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obisk 
goslov iz CSSR 

: Avgusfa je . pri nas gosloval Keg
Ljaski klub Sparfak AZKG iz Prage, 
!<i je fako vrnil obisk kegljaskemu 
klubu .Brest, -ki je bil lansko lefo v 

v Pragi. 

: Med stiridnevnim bivanjem so od
igrali dve tekmi: v panogi 6 X 
200 lucajev -pri moskih je zmagal KK 
Brest z razliko 114 kegljev, pri zen
ska" 6 X 100 lucajev pa so zmagale 
Cehirrje, -ki so premagale iensko 
ekipo iz Ljubljana z razliko 55 keg
ljev. 

Ob slavnoslnem zacelku prijalelj
skega srecanja so gosfje iz •Prage 
podarili kegljaskemu klubu Brest cu
dovifo vazo iz rdecega ·krislala v 
spomin na Lea Groma, ki je prvi 
vzposfavil prijafeljske slike s keg
ljaci Spartaka. Spominsko darilo -
album s slikami Prage - pa so po-

darili kegljacem Bresla, ki so gosfo
vali v Pragi . 

Kegljaski klub Brest pa je gosfom 
iz Prage poklonil vsakemu po en 
ribniski sopek fer znacke kluba. Mea 
biva.njem .pri nas so si gosfje ogle
dali Poslojnsko jamo, Rakov Skoc
jan, Grad Sneznik in Slivnico. Nad 
vsem, kar so videli, so bili prijefno 
preseneceni, kajti takih lepof je ma
lokje po svefu foli ko, kof ravno 
nas. Zlasli pa so bili zadovoljni za
radi po-zornosfi, ki smo jim jo po
kazali. Vsakdo izmed njih je dejal, 
da se ntkjer v Jugoslaviji ni bilo 
fako prijetno, kol prav pri nas. 

Ob slovesu so gostje povabili Ke
gljaski klub Brest na gostovanje v 
Prago prihodnje leto. Tako je vzpo
sfavljeno prijafeljsfvo, ki se bo v na
slednjih lelih se bolj utrjevalo. 

F. Tavfelj 

Koncentraci.ia 'pred Iucajem 

Kegljaci Spartaka. in Bresta. si izmenjujejo klubske znacke 

PodraZitev prevoza 
(Nadaljeva.nje s 5. strani) 
poslovne enote ter da bodo place
va.li mesecno ceno a.vtobusnili 
kart po vetiavnih tarifah, katerih 
visina je dolocena s posebno po
godbo, ki je sklenjena med lndu
strijo pohistva BREST Cerknica 
in podjetjem SAP Ljubljana. 

Clan delavske skupine ni dol
zan vzeti mesecne vozne karte 
samo v primeru, ce prvega dne v 
mesecu prekine z delom najma.nj 
za en mesec ali vee mesecev, kar 
pa mora do vsakega prvega v me
seen sporociti v splosno sluibo 
poslovne enote. 

Clan delavske skupine proge, ki 
v poletnih mesecih prekine voz
njo z avtobusom in prihaja na 
delo z lastnim prevoznim sred
stvom, mora. ob ponovnem prevze
mu mesecne vozovnice vplacati 
25 odstotkov vrednosti mesecne 
vozovnice za ves cas prekinitve 
prevoza. 

Clan delavske skupine proge, ki 
se zaradi bolezni ali dopusta ne 
vozi dolocene dneve na delo, pla
ca tudi za . te dni prevozne stro
ske. 

lndividualna cena prevoza je 
qdvisna od stevila delav-

ske skupine vozacev. Cena prevo
za se mesecno zniza za vsoto, In 
jo placajo clani delavske skupine 
proge, ki so prekinili s prevozi v 
poletnih mesecih. 

Delavska skupina proge izyoli 
izmed svojih clanov delavca z na
logo, da kontrolira stevilo prevo
zov posameznih clanov, da s 
poslovno enoto v imenu delavske 
skupi'n.e proge re!iuje morebitno 
problematiko v zvezi s prevozi. 

Ta sporazum veUa dotlej, do
kler ga delavska skupina proge 
pismeno ne odpove. 

Na podlagi tega sporazumi se 
smiselno dopolni tudi pogodba o 
prevozih delavcev na delo, skle
njena med lndustrijo pohiStva 
BREST Cerknica in podjetjem 
SAP Ljubljana. 

Podpisniki, clani delavske sku
pine - vozaci, poobla.Scamo ra
cunsko sluibo poslovne enote, da. 
nam lahko pri izplacilu mesecnih 
osebnih dohodkov odtegne znesek 
za placilo mesecne avtobusne vo
zne karte. 

Ta sporazum stopi v veljavo ta
koj, ko ga podpiSejo clani delav
ske skupine proge. 

J. Klancar 

ODMEVI - . Se podrazitev ••• 
V svojem l'!lanku . »Ciani DS TP 

Cerknica proti podra.Zitvi brane« 
nisem hotel polemizirati o podra
zitvi prehranskih obrokov. Kar 
sem napisal, so le mnenja in sta
liSca cianov DS Tovarne pohi.Stva 
Cerknica, katere delavci so naj
J:;>Oij mnozicni porabniki uslug in 
dobrin Deiavske restavracije. Ker 
pa je tovaris Stefan Gaspar moj 
clanek napak razumel oziroma 
oporeka nekaterim mojim trdit
varn, sem primoran dati nekatera 
pojasnila. · 

8. junija sein okrog devete ure 
dopoldne, bila je prosta sobota, 
kupil sendvil'!. Prodala mi ga je 
tov. Sparemblekova, ker sta bili 
obe tovarisici, ki sta navadno za 
tocilno mizo, odsotni. Sendyic sem 

ocfuesel dbmov in nadev stehtal 
na kuhinjski tehtnici Tovarne 
tehtnic Celje, za katero je ta to
varna dobila na sejmu v Parizu 
mednarodno priznanje. Nadev 
sern tehtal dvakrat v prisotnosti 
pril'!. Verjetno sem imel smolo, da 
sern naietei ravno na tak send
vic.« 

Kar se strokovnosti til'!e, ki jo 
omenja tov. Gasper, je res nisern 
uporabil, ker menim, da je za iz
racun kalkulacije enega sendvica 
vsaka osnovnosolska ral'!unica do
volj . Ce bi pri kalkuiaciji uposte
val vse elemente taka, kot je tre
ba, bi bila verjetno cena se niija. 
Nadev- salamo sern namrec ra
l'!unal po ·detajlisticni ceni, restav
racija pa bi jo normalno morala 

PO NOVI POTI 
UstanoviJeno druitvo novlnarJev -In organlzatorjev 

lnformiranja organlzacijah 
Ob koncu maja letos je bilo v Mariboru posvetovanje urednikov 

glasil delovnih kolektivov. Na posvetovanju so sprejeli vee va.Znih 
sklepov, med njimi tudi sklep o ustanovitvi posebne organizacije -
Zdrt1Zenja novinarjev in organizatorjev informiranja v delovnih orga
nizacijab. Zdruzenje deluje pri Drustvu novinarjev Slovenije. 

Posvetovanje, ki je ·imelo delovni znacaj , je pokazalo vrsto pro
blemov, s katerimi se urednistva srel'!ujejo pri vsakdanjem delu . Pri
kazan je bil obseg delovanja urednistev glasil delovnih kolektivov, 
izrazena zelja po vecji strokovni pomol'!i, po zdruzevanju glasil in 
podobno. 

V Sloveniji izbaja okrog 250 glasil delovnih kolektivov, taka pri
de vsak mesec na dva v druzbenem sektorju zaposlena delavca v Slo
veniji po eno glasilo delovnega kolektiva. Mesecna naklada vseh v nasi 
republiki izbajajocih glasil delovnih kolektivov presega 260.000 izvo
dov. Pri tern porabijo delovne organizacije letno okrog 285 milijonov 
S din. Po nepopolnih podatkih se v Sloveniji najmanj 400 ljudi v de
lovnih orgainzacijah ukvarja z orgaruziranim informiranjem l'!lanov 
v delovnih skupnostih. 

Vsa ta dejstva in dejstvo, da je informiranje sestavni del nase 
sarnoupravljalske druzbe, so vodila do sprejetja naslednjih sklepov: 

1. Glasila delovnih kolektivov in druge oblike komuniciranja v 
delovnih organizacijah se morajo zavestno razvijati v smeri, da bodo 
neposredni proizvajalci vedno manj objekt informiranja in vedno bolj 
njegov aktivni subjekt. 

2. Komuniciranje v delovnih organiza<O:ijab naj bo grajeno na osno
vi samoupravnega dialoga med enakopravnimi subjekti, v katerern 
naj bo informiranje samo del procesa druzbenega komuniciranja. Ce 
hocejo narnrel'! biti delavci dejanski sarnoupravljalci, morajo biti in
fonnirani o vsem .. Zato ni odvec, da tudi v statute delovnih organizacij 
vnesemo konkretna dolol'!ila o tern, kdo, koga in kdaj mora obvescati. 

3. Urejanje' drliZbenega komuniciranja in sredstev informiranja v 
delovnih organizacijab naj bo grajeno na samoupravnem sistemu, kajti 
le taka se je mogoce izogniti individualnemu »krojenju« in prilaga
janju informacij posameznim teznjarn. 

4. Zdruzenje novinarjev in organizatorjev informiranja v delovnih 
organizacijah si bo prek svojib organov, druZbeno-politiCnih organi
zacij in sarnoupravnih teles trajno prizadevalo, da komuniciranje v 
delovnih organizacijah preraste v resnil'!no samoupravljalsko komuni
ciranje, grajeno na drliZbenern mnenju . . 

5. Zdrt1Zenje in odbor za informiranje in tisk v delovnih organiza
cijah se basta prek sindikatov in drugih druzbeno-politicnih organiza
cij in samoupravnih teles zavzemala za sarnoupravno komuniciranje -
ne samo informiranje! - ter da dobi komuniciranje v statutu delovne 
organizacije svoje mesto in vlogo, ki ga terja nadaljnji kakovostni 
razvoj samoupravljanja. . 

Odbor za informiranje in tisk v delovnih organizacijah pri RS 
ZSS bo deloval na podrol'!ju infonniranja zaposlenih v delovnih skup
nostih in skrbel, obravnaval ter predlagal izboljsave giede polozaja 
in vsebine sredstev inforrniranja. Hkrati bo seznanjal urednike glasil 
s politil'!nimi dogajanji v sindikatu, Zvezi komunistov, Socialisticni 
zvezi, Zvezi mladine ter z drugimi pomernbnejsimi prizadevanji naile 
drt1Zbe. 

7. ZdrliZenje si boob pomol'!i DruStva novinarjev Siovenije in prek 
ustreznih izobra.Zevalnih institucij prizadevalo za stalno strokovno 
usposabljanje in izpopolnjevanje kadrov, ki v delovnih organizacijab 
skrbijo in odgovarjajo za samoupravno komuniciranje, da bo le-to 
kar n ajbolj izkoriSceno in resnicno slliZilo nadaljnjemu kakovostnernu 
razvoju glasil delovnih kolektivov in drugib nacinov informiranja. 

8. Sindikat in Zveza komunistov v delovnih organizacijah morata 
zastaviti svoje sile, da bo vloga tiska v delovnih organizacijah in in
fonniranost vsakodnevna potreba in nujnost zaposlenih. 

9. Ciani zdrliZenja se bodo zavedali in zavestno zavzemali, da bodo 
prek sredstev informiranja v delovnih organizacijah resnil'!no objektivno 
obvesl'!ali javnost. Pri tern delu naj jib vodi in usmerja kodeks jugo
slovanskega novinarstva ter zakon o tislru. 

10 Ciani zdrliZenja prevzemajo vse moralno politil'!ne obveznosti, 
ki jim jih nalaga kodeks jugoslovanskega novinarstva. Pri svojem delu 
se bodo zavzemali trajno za uresnicevanje nal'!ela javnosti, ki ga pro
klamira nasa ustava. 

11. Z vso doslednostjo si je potrebno prizadevati za preprost in 
razumljiv nal'!in pisanja in sploh komuniciarnja ter za cistost sloven
skega jezika. Na to naj zlasti pazijo odgovorni uredniki glasil v delov
nih organizacijah. Odlocno je treba odklanjati nepotrebne tujke ali 
popacenke. 

12. Skupsl'!ina zdrliZenja predlaga uredniskim odborom, naj v svo
jih glasilih porol'!ajo o delu ustanovne skupscine ter seznanijo <'!lane 
svojih kolektivov s sprejetimi sklepi. 

·Da posvetovanje in sklepi niso bill izrel'!eni v prazno, nam kaze 
tudi prva stevilka Novic, glasila Zdruzenja novinarjev in organizator
jev informiranja v delovnih organizacijah, ki prinasa osnovne misli 
mariborskega posvetovanja in poziva tudi ostala urednistva, ki se po
svetovanja niso udelezila, na sodelovanje. Prepril'!an sem, da bo z orga
niziranim delom informiranje v delovnib koiektivib se bolj zazivelo 
in doseglo se viSjo raven . 

V. Harmel 

BRESTOV OBZORHIK 

n abavljati pri grosistu. Sredstey 
za finansiranje prakticno ne rabi, 
ker vse vnovci isti dan ali celo 
prej, kot plal'!a nabavljeno blago 

Glede piva, ki je sestavni del 
prehrane, imam svoje mnenje. V 
Franciji n amrec trdijo, da je vino 
sestavni del prehrane in ga k jedl 
obvezno servirajo. V Nemciji je 
drugal'!e. Kje drugod pa spet dru
gace. Vsak narod ima, skozi svo
je proizvodne moznosti, n.avade in 
svoje poglede na take stvari. 

Razwnljivo pa je vsakomur in 
tudi povsod po svetu je taka, da 
je pijaca v trgovini obcutno ce
nejsa kot v gostinstvu. Razlogi za 
to so znani in jib tukaj ne born 
omenjal. 

Izredno pogumno je tudi za
vracanje trditve 0 pokvarjenihra
ni. Navedel born samo en primer, 
ki se ga bo spomnil tudi priza
deti. Krub je nekaj dni zaporedo
ma imel olrus po petroleju. Sicer 
ni bil pokvarjen, vendar za mar
sikoga neliZiten. To se lahko do
gaja tudi kje drugje. Hrenovke so 
na primer izredno hitro pokvar
ljivo blago. Enako je tudi z raz
nimi drugirni prehranskimi pro
izvodi. Majhna n epazljivost in 
sledice so tu. 

Se pripomba o ceni elektricne
ga taka. Cena industrijskega elek
tricnega taka z vsemi konicarni je 
28 S din za kWh. Zakaj je de
lavska restavracija porabnik in
dustrijskega elektril'!nega taka, mi 
ni znano, prav gotovo pa je, da 
ne na zeljo TPC Cerknica. 

Z razpravo na DS ni imel nihce 
v mislih krniti pravice UO De
lavske restavracije, le na nekate
re njegove odlocitve so izrekli pn
pombe. 

S tern sestavkom sem hotel 
jasniti nekatera dejstva, da ne bi 
izzvenela drugace, kot dejansko 
so. T. Kebe 

KADROVSKE SPREMEMBE 
V MESECU JULIJU 1968 

TP CERKNICA - P r i s I i : 
Urban Francka - delavka, Tur

sic Magda - delavka, Vouk Mi· 
Iovan - KV kovinostrugar, Oz
bolt Andelka - delavka, Skof 
Alojzija.- delavka, Milavec Ma
rija - delavka, Skof Marija -
delavka, Bajc Jozica - delavka, 
Jakopin Stane - mizar, Skrlj 
Ivan - delavec, Zaloltar Marjan 
- delavec, ZrimSek Antonija -
delavka, Svet Marlena - delav
ka, Zalar Danica - delavka, Ar· 
dalic Ruia - delavka, vsi so 
sprejeti samo za dolocen cas. 

Pazic Evgen, dipl. ing., Levar 
Franc - delavec. 
Odsli: 

Si'vec Ivan- delavec, samovolj
no, Hrastnik Milka - delavka, 
sporazumno, Rovan Zinka - de· 
lavka, sporazumno. 
TP MARTINJAK- Prisli: 

Pazic Dubravka- dipl. ing. 
o dsli: 

Baraga Stane v drugo del. or
ganizacijo, Gregorcic Francka -
upokojena. 
TLI STARI TRG - P r i s I i : 

Troha Alojz - mizar, Strle Jo
ze - delavec, Kocevar Anton -
delavec, 'Kvaternik Janez - dela-
vec. . 
TIP CERKNICA - P r i s I i : 

Krasevec Franc - delavec, Ru
par Andrej - delavec, Bregar 
Franc - delavec, Prevec Ludvik 
- delavec in Baraga Milan -de
lavec. 

SKS CERKNICA- P r is I i: 
Perovnik Tone - ekonomist, 

Perovni'k Tita - ekonomski teh· 
nik. 
Odsii: 

Usenik Nada - v drugo deL 
organizacijo. 
BZ CERKNICA - ni sprememb, 
DR CERKNICA - ni sprememb. 

ZOPET DIPLOMANT VISJE 
SOLE ZA ORGANIZACIJO 

DELA V KRANJU 

Iz meseca v m esec dobivamo 
vesele vesti o delavcih Bresta, 
novih diplomantih, inzenirjih za 
organizacijo dela. ·V tern mesecu 
je uspesno koncal visjo solo tov. 
Karel Bahun, ki dela v prodaJni 
sluzbi kot tehnicni· referent za TP 
Cerknica. Tov. Bahun je z uspe
hom pokazal, da zaupanje, ki ga 
je pokazal Brest s tern, ko mu je 
omogocil izreden studij, ni bilo 
zaman. 

Delavcem - studentom in dija
kom - zelimo nove studijske 
uspehe, tovarisu Bahunu pa isk.re
no l'!estitamo! 

Mt 
va 






